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Spørgsmål:
"Hvordan agter SKAT at inddrive gæld, mens man venter på færdiggørelsen af 
nyt IT system?"

Svar:
Inddrivelsen af offentlig gæld tager udgangspunkt i lov om inddrivelse af gæld 
til det offentlige.

SKAT anvender som offentlig inddrivelsesmyndighed de inddrivelsesværktøjer, 
der gennem lovgivningen stilles til rådighed.

De offentlige restancer administreres – indtil Et Fælles inddrivelsessystem (EFI) 
implementeres – i en række ældre inddrivelsessystemer.

SKAT søger løbende at effektivisere den offentlige inddrivelse, også uanset der 
pt. anvendes ældre it-systemer. Systemerne og de dertil knyttede processer ved-
ligeholdes og optimeres løbende indtil det tidspunkt, hvor det nye fælles inddri-
velsessystem iværksættes.  

Det er klart, at et nyt it-system ville kunne gøre os mere effektive. Men i den 
periode, hvor vi har manglet it-systemet, har vi jo holdt flere folk på opgaven. 
Det er ikke sådan, at vi lader som om vi har fået et it-system.


